
Protokół nr 34/21 
z posiedzenia Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska 

w dniu 28 stycznia 2021 r. 
 

Posiedzenie odbyło się w sali sesyjnej Starostwa Powiatowego w Wołowie 
Plac Piastowski 2 w godz. 15:00 – 15:45. 

 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji: 

1. Janusz Dziarski  
2. Artur Fojt  
3. Michał Gołąb 
4. Kamil Jeżyna 
5. Wacław Kwiek  
6. Maciej Nejman 
7. Kazimierz Pakulski  
8. Zbigniew Posacki  
9. Zbigniew Skorupa  
10. Urszula Wojtyło  
 

(Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyła P. Beata Sadowska – Skarbnik Powiatu. 

 
Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i 
Środowiska i przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 
 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
3. Przyjęcie sprawozdania z prac Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i 

Środowiska za 2020 rok. 
4. Przyjęcie planu pracy Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska na 

2021 rok.  
5. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy 

Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska na rok 2021.  
6. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia planu pracy Rady 

Powiatu Wołowskiego na rok 2021. 
7. Sprawy różne. 
8. Przyjęcie protokołu nr 30/20 z dnia 07.12.2020 r.  
9. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Ad. 2 Przyjęcie porządku posiedzenia. 
 
Komisja 10 głosami za przy braku głosów przeciwnych i braku głosów wstrzymujących 
się przyjęła proponowany porządek posiedzenia. 
 

Ad. 3 Przyjęcie sprawozdania z prac Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i 
Środowiska za 2020 rok. 
 
P. Kamil Jeżyna przedstawił sprawozdanie z prac Komisji za 2020 rok. 
 



Komisja 10 głosami za przy braku głosów przeciwnych i braku głosów wstrzymujących 
się przyjęła sprawozdanie z prac Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i 
Środowiska za 2020 rok. 
 
Ad. 4 Przyjęcie planu pracy Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska 
na 2021 rok.  
 
P. Kamil Jeżyna przedstawił plan pracy Komisji na 2021 rok. 
 
Komisja 10 głosami za przy braku głosów przeciwnych i braku głosów wstrzymujących 
się przyjęła plan pracy Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska na 
2021 rok.  
 
Ad. 5 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia Planu 
Pracy Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska na rok 2021.  

 
P. Kamil Jeżyna przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. Stosownie do powołanych 
w podstawie prawnej przepisów, komisje podlegają Radzie Powiatu w całym zakresie swojej 
działalności, przedkładają jej swoje plany pracy i sprawozdania z działalności. 
 
Komisja 10 głosami za przy braku głosów przeciwnych i braku głosów wstrzymujących 
się przyjęła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji 
Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska na rok 2021. 
 

Ad. 6 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia planu pracy 
Rady Powiatu Wołowskiego na rok 2021. 
 

P. Kamil Jeżyna przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
Komisja 10 głosami za przy braku głosów przeciwnych i braku głosów wstrzymujących 
się przyjęła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia planu pracy Rady 
Powiatu Wołowskiego na rok 2021. 
 
Ad. 7 Sprawy różne. 
 
P. Zbigniew Posacki poruszył sprawę ogrzewania w Centrum Kształcenia Zawodowego i 
Ustawicznego w Wołowie. Stary piec wkrótce może wymagać remontu, koszt wymiany to 500-
600 tys. zł. Pozostawienie sprawy w stanie obecnym generuje ogromne koszty. Warto starać 
się o dofinansowanie w ramach projektu termomodernizacji placówek oświatowych. Koszty 
wkładu własnego zostaną zrekompensowane oszczędnościami energetycznymi w przyszłych 
latach. Należy możliwie szybko przygotować audyty energetyczne. Zabezpieczenie środków 
na wkład własny to kwestia budżetu przyszłorocznego. 
 
P. Starosta przypomniał, że na terenie CKZiU jest konieczność naprawienia sieci 
energetycznej, dachu. Inwestycje Powiatu w dużej mierze idą na tę właśnie szkołę. Zarząd 
przyjrzy się sprawie, biorąc pod uwagę potrzeby również innych jednostek. 
 
P. K. Jeżyna spytał o kroki Zarządu podjęte od wniosku CKZiU w grudniu 2020.  
 
P. Starosta poinformował, że sprawą zajmują się pracownicy merytoryczni, p. Starosta nie jest 
w stanie udzielić odpowiedzi ad hoc. 
 



Głos zabrała p. Urszula Wojtyło dodała, że dyrektor CKZiU jest świadomy stanu technicznego 
budynku i chce skorzystać z projektu 3.3.1. P. Wojtyło zawnioskowała o przyspieszenie prac 
Zarządu w sprawie wniosku o termomodernizację. 
 
P. Z. Posacki nadmienił, że na projekcie z niskim wkładem własnym (15 proc., a grunt może 
być wkładem własnym) Powiat skorzysta. Radny zawnioskował o podjęcie uchwały 
zobowiązującej Zarząd do zlecenia audytu energetycznego i złożenia wniosku w projekcie. 
 
P. K. Jeżyna ogłosił 10 minut przerwy. 
 
Po przerwie p. K. Jeżyna poinformował, że radni na skrzynce e-mail powinni mieć już 
propozycję wniosku do Zarządu. Zapytał, czy ktoś nie dostał wiadomości w związku 
z problemami technicznymi ze skrzynką służbową radnych. 
Ponieważ nie wszyscy radni mieli wiadomość w skrzynce e-mail, p. Przewodniczący przeczytał 
członkom komisji  proponowaną treść uchwały.  
 
Wobec braku głosów przystąpiono do głosowania w sprawie wniosku. 
 
Komisja 8 głosami za przy braku głosów przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących się 
podjęła uchwałę Komisji w sprawie wniosku do Zarządu Powiatu dotyczącego 
ubiegania się o środki zewnętrzne w ramach działania 3.3 a Projekty związane 
z kompleksową modernizacją energetyczną budynków użyteczności publicznej. 
 
Ad. 8 Przyjęcie protokołu nr 30/20 z dnia 07.12.2020 r.  
 
Wobec braku głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania. 
 
Komisja 10 głosami za przy braku głosów przeciwnych i braku głosów wstrzymujących 
się przyjęła protokół nr 30/20 z dnia 07.12.2020 r.  
 
Ad. 9 Zamknięcie posiedzenia. 
 
Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury                            
i Środowiska zamknął posiedzenie komisji. 
 
Na tym protokół zakończono. 

 

Protokolant: 

Marta Wabiszczewicz-Krawczuk 

   

                                                     Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury  
i Środowiska 
 
 

        Kamil Jeżyna  

 


